



PERAKUAN PENDAFTARAN PINDAAN KEPADA UNDANG-UNDANG KECIL

Adalah dengan ini diperakukan bahawa pindaan undang-undang kecil

2 dan 22

KOPERASI NEW STRAITS TIMES PRESS (MALAYSIA) BERHAD

telah didaftarkan di bawah

subseksyen 18(3) Akta Koperasi 1993.

Ditandatangani dan dimeteraikan pada hari ini

dua puluh satu haribulan April tahun dua ribu dua puluh dua.

(HAJI ZAZALI BIN HARON)
Pengerusi Eksekutif
Suruhanjaya Koperasi Malaysia

(ZAINUDDIN BIN MOHD ALI)
Setiausaha
Suruhanjaya Koperasi Malaysia

No. Daftar: 4369

Ruj: SKM.IP.(PEND)W-49/(53)



**PINDAAN UNDANG-UNDANG KECIL
KOPERASI NEW STRAITS TIMES PRESS (MALAYSIA) BERHAD**

UNDANG-UNDANG KECIL ASAL	UNDANG-UNDANG KECIL PINDAAN
<p>Tafsiran</p> <p>2. Di dalam undang-undang kecil ini, melainkan jika konteks menghendaki yang lain :-</p> <p>”keluarga” ertinya keluarga terdekat termasuk ibu, bapa, pasangan suami isteri dan anak-anak yang bekerja atau mempunyai sumber pendapatan tetap.</p>	<p>Tafsiran</p> <p>2. Di dalam undang-undang kecil ini, melainkan jika konteks menghendaki yang lain :-</p> <p>”keluarga” ertinya keluarga terdekat termasuk ibu, bapa, pasangan suami isteri dan anak-anak yang berumur 18 tahun dan keatas.</p>

Didaftarkan pada hari ini hari bulan tahun 2011

(HAJI ZAZALI BIN HARON)
Pengerus Eksekutif
Suruhanjaya Koperasi Malaysia



UNDANG-UNDANG KECIL ASAL	UNDANG-UNDANG KECIL PINDAAN
<p>Menarik diri</p> <p>22. (1) Seseorang anggota boleh menarik diri daripada Koperasi ini dengan memberi notis bertulis dua belas bulan terlebih dahulu kepada Lembaga. Atas sebab yang munasabah, Lembaga boleh membenarkan penarikan diri dalam tempoh yang singkat.</p> <p>(2) Seseorang anggota yang meletak jawatan daripada mana-mana syarikat yang dinyatakan di bawah fasal (1) Undang-undang Kecil 11, dikehendaki memberi notis satu bulan untuk menamatkan keanggotaan.</p> <p>(3) Melainkan tarikh lebih awal dipersetujui oleh Lembaga, maka keanggotaan anggota itu hendaklah terhenti hanya pada hari genap tempoh notisnya.</p> <p>(4) Dalam tempoh notis itu, anggota yang demikian hendaklah masih mempunyai hak, kewajipan dan liabiliti sebagai seorang anggota.</p>	<p>Menarik diri</p> <p>22. (1) Seseorang anggota boleh menarik diri daripada Koperasi ini dengan memberi notis bertulis dua belas bulan terlebih dahulu kepada Lembaga. Atas sebab yang munasabah, Lembaga boleh membenarkan penarikan diri dalam tempoh yang singkat.</p> <p>(2) Melainkan tarikh lebih awal dipersetujui oleh Lembaga, maka keanggotaan anggota itu hendaklah terhenti hanya pada hari genap tempoh notisnya.</p> <p>(3) Dalam tempoh notis itu, anggota yang demikian hendaklah masih mempunyai hak, kewajipan dan liabiliti sebagai seorang anggota.</p>

Diakui pindaan Undang-undang Kecil ini telah dibentang, dibincang dan diluluskan di dalam mesyuarat agung perwakilan tahunan **Koperasi New Straits Times Press (Malaysia) Berhad** pada **Dua Puluh Satu** haribulan **November** tahun **Dua Ribu Dua Puluh Satu**.


(Mohd Fadzil Bin Abdul Ghani)
Pengerusi


(Zulfakar Bin Wahib)
Setiausaha


(Abdul Rahim Bin Llin)
Bendahari